
Acta 3a Assemblea General AFA JOAN COROMINES
Curs 2023-2024

Data: 13 de juny de 2024
Hora: 17h a 19h aproximadament
Assistents: 21

L'ordre del dia és el següent:

1. APROVACIÓ ACTA ANTERIOR
Acta aprovada.

2. APROVACIÓ QUOTA AFA
● La presidenta de la Junta exposa una comparativa entre quota de l’AFA de

l’escola amb la d’altres escoles públiques de Mataró. També es descriu la
recaptació d’enguany i dels dos últims cursos.

● Es fan tres propostes per la quota del curs vinent i es demana reflexió, debat i
votació.

Propostes i intervencions:

- Fer un descompte als segons i tercers fills.
- S’ingressa menys si es fa per famílies, a l’escola la majoria paga quota per fill i

no per família. A mà alçada es fa un recompte de les persones assistents per
saber si tenen un fill o més d’un, a mode de representació de la comunitat, però
s’hauria de fer un estudi més aproximat a la realitat.

- Si la tendència fos de pagar menys s’hauria de fer algun moviment, però veient
que està pujant, no cal tocar res.

- Fent el canvi a 32 euros per família, pugem o baixem? Caldria fer-ne un estudi.
- Si el que es vol és alleugerir a les famílies potser un bon plantejament seria

l’escalat. Siguem prudents.
- Millor deixar-ho per infant.
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- Si es vol gaudir dels beneficis, has de pagar quota de l’AFA. Crear consciència
per col·laborar a l’associació. Descompte extraescolars? Descompte SAM/SAV?

Resposta: es va votar a l’assemblea anterior i es va aprovar.
- Valorar si sabem quines són les famílies amb situació de vulnerabilitat.
Resposta: l’escola no pot donar aquesta informació.
- Votem o ho emplacem a properes assemblees?

Es decideix si cal fer alguna modificació a la quota actual (20 euros per infant):
VOTACIÓ: NO. Es farà un reflexió a les properes assemblees.

3. APROVACIÓ PRESSUPOSTOS

● Es fa una lectura dels pressupostos 2024/25.
● Reflexió: es disposa de 15.000euros, però no serà així cada any perquè el recull

anual és de 6.000euros aproximadament, ara el que hi ha és una bossa fruit
d’un estalvi d’anys anteriors. Si cada comissió té la bossa i s’autogestiona, no és
la junta qui ha d’anar decidint si es poden fer o no les inversions, les comissions
són sobiranes i si hi ha quelcom amb el que no s’estigui d’acord, l’assemblea és
l’espai per debatreu.

Intervencions:
- Comissió tafaner. Entenent que hi ha coses de colla que no cal que assumeixi

l’AFA es va demanar l’autofinançament.
Resposta: potser el fet de tenir una bossa cada comissió ja dóna lloc a aquesta
autogestió. Que el tafaner es quedi els seus beneficis també obra la porta a que altres
comissions, com per exemple, la de festes fes el mateix.

- Inversió natació:
. El monitoratge de natació l’hauria d’assumir l’escola no les famílies.
. Es comunica que en l’últim consell escolar, celebrat el 11/06, s’ha aprovat que el curs
vinent hi hagi servei SAM/SAV (3 euros) per tenir monitoratge si vols que et pugin o
baixin el fill de la piscina.
. 24 euros al mes per fer una assignatura obligatòria?
. Perquè no es fa a la piscina del fitness factory que està més a prop?
. El que no és just és que es faci pagar monitoratge d’una activitat que es fa dins l’horari
escolar.
. L’escola ens demana que col·laborem posar-nos d’acord les famílies i sinó incomodar
havent de pagar un mínim.
. Com ens organitzem si tenim fills a infantil?
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. Es posa de manifest, que aquest finançament per part de l’AFA, d’aquí a dos anys com
a AFA no es podrà assumir aquest cost.
. L’escola demana la col·laboració de les famílies perquè el funcionament actual genera
un malestar als infants.
. Valorar fer la natació a un altre lloc?

Inversió Tafaner:
- La comissió del tafaner valorarà el tema de l’autogestió tenint en compte que

ara tenen una bossa de diners per gastar.
- La festa del tafaner és a l’octubre i s’ha de començar a preparar en breu. És una

festa oberta a tothom.
- La tradició castellera té el costum d’oferir un piscolabis a les colles convidades.
Resposta: Es dediquen moltes hores a infraestructures, per exemple, i ningú els
convida a dinar.
- Quina funció té el tafaner? Ha anat agafant un to molt protocol·litzat. Quines

expectatives tenim? Volem un fer més informal? Tot i ser un gegant molt jove,
la participació ha anat a menys.

Resposta: De professional no en té res perquè no tenim músics ni portadors.
- Quin plantejament tenim amb el Tafaner? Quina continuïtat volem?

Acords:
- Traslladar malestar de natació a l’escola.
- La colla gegantera presentarà una proposta a la comunitat de cap a on ha d’anar

el projecte del Tafaner a la propera assemblea.

4. COROMOBILITZACIONS

- Valoració molt positiva de la manifestació, felicitats a tota la comunitat.
- Contacte amb l’oposició, interessats per acompanyar-nos amb l’acceleració de la

nova escola.
- L’Ajuntament aprova 750.000 aprovats i ha col·locat el projecte a re-natura i

s’ho estalvia perquè aquest projecte està finançat per la unió europea.
- El projecte de l’escola nova ja ha sortit a concurs. Tenen de termini d’un mes

per presentar una oferta de projecte.
- Alcalde, regidora i serveis territorials van parar atenció a les demandes de la

darrera manifestació.
- Cal seguir mobilitzant-nos. La propera, el 19 de juny, juntament amb altres AFA

pel tema de l’ombreig.
- L’objectiu ha de ser l’escola nova i una escola nova en condicions.
- S’ha creat un grup de telegram per donar prioritat, tenint en compte que hi ha

un bombardeig d’informacions per diferents vies. És una via per enviar
informacions vàries. Es fa una crida per si es vol participar del grup de
mobilitzacions.

- Objectiu del dia 19? Sumar-nos diferents AFA i entrar a la reunió de re-natura
(parc vell) i monopolitzar el debat, fent soroll a fora amb un ambient festiu.

- Cal que demanem permís per la manifestació? No tallem carrers i no demanem
permís per si ens ho neguen.
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- El curs vinent s’hauria d’aprofitar el Carnaval per fer una reivindicació per
l’escola nova.

- S’hauria de fer un grup de treball per les diferents mobilitzacions.
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ANNEX

● Un cop finalitzada l’Assemblea perquè s’ha exhaurit el temps prèviament
acordat (es volia acabar a les 18’30 i s’acaba a les 19’), una família demana
poder compartir un neguit. Els membres de la Junta ho recullen per poder-ho
atendre i afegir-ho a l’acta i així poder-ho compartir amb la comunitat.

● Es manifesta un neguit amb relació a l’empresa de menjador i el malestar que
s’observa en el monitoratge. Preocupa perdre persones de referència pels
infants. Cal veure com s’acompanya aquest procés i quines accions es prenen
per valorar el funcionament i les dinàmiques del menjador en general.

Acords:

- Traslladar-ho a la comissió de menjador.
- Tractar-ho a la propera Assemblea.
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